
 

Bestyrelsens beretning om foreningens virke siden 

ordinær Generalforsamling 2022. 

 

Velkommen til vores årlige generalforsamling her på Rødvig Kro. 

Vi plejer jo at være på Lanterna men de har desværre måtte lukke. 

Vi i bestyrelsen vil også benytte lejligheden til at sige velkommen til 

nye medlemmer og nye beboer i vores forening. Der bliver stadig 

bygget i området og det er dejligt at vi er en forening i udvikling. 

 

Ved sidste generalforsamling blev der valgt 3 nye personer ind i 

bestyrelsen. Hanne, som har været aktiv i bestyrelsen før, blev 

næstformand og Jørgen og Erik som suppleanter og vores samarbejde 

har fungeret rigtig godt. 

 

Vi har desværre stadig store problemer med at få godkendelser 

igennem i banken så vi er stadig afhængige af at Kenni (den gamle 

formand) er behjælpelig med godkendelser. 

 

I det forgangne år har vi haft et vejsyn som heldigvis ikke viste nogle 

skader på vores veje. 

Endvidere har vi lavet gennemgang af opkørsler, og vi er i gang med at 

få tilrettet husnr. Skilte, således at alle nr. er med, men det vil der blive 

orienteret om senere. 

 

 



Ved sidste generalforsamling havde vi en snak omkring hjertestarter. 

Det blev besluttet at bestyrelsen skulle stå for dette. Vi må desværre 

konstater at bestyrelsen hverken har tid eller energi til at få dette 

arbejde udført. Derfor hvis dette stadig er et ønske fra medlemmerne 

vil vi bede disse om at nedsætte en gruppe der kan sørge for dette. 

Bestyrelsen vil ikke foretage sig yderligere på dette punkt. 

 

Vedrørende vejbelysningen har vi i bestyrelsen besluttet at 

medlemmerne selv ringer eller mail er til Joost el og oplyser hvor der er 

manglende lys. Så vil de ordne det ved først givende lejlighed.  

Gadelampen ved stien mellem nr. 28 og 32 springer meget ofte. Det er 

elektrikerens bud at den bliver udsat for hærværk såsom spark og slag. 

Vi vil gerne bede beboerne i området holde øje med dette. 

 

Til sidst vil vi oplyse at vi i foreningen har stadig en god og sund 

økonomi som vil blive belyst under næste punkt. 

Det var ordne 

Bestyrelsen  

 

 

 

 

 


